
Referat af generalforsamling i Ho Grundejerforening 
25. maj 2022 på Ho Kro


1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Arne Madsen som dirigent.

Arne Madsen valg som dirigent.


Mogens Larsen og Helga Mørk blev valgt som stemmetællere på dirigentens foranledning.


2. Formandens beretning for det forgangne år 
Formand Henrik Andersen gav sin beretning.


Punkter:

- Kirkestien mellem sommerhusområdet og Ho by er genetableret og bestyrelsen opfordrer til at 

benytte den.

- Foreningens økonomi er fornuftig, men der er forbrug af likvide midler, men vi har en fornuftig 

kapital.

- Priserne på grus er steget betragteligt, som måske er nødvendigt,  at bestyrelsen kommer med 

forslag til kontingentforhøjelse på generalforsamlingen i 2023.

- Der er opmærksomhed på stigende grundvand, så bestyrelsen efterlyser kompetencepersoner 

på dette område blandt grundejerforeningens medlemmer, som kan hjælpe med 
problemstillinger forbundet hermed. Interesserede kan henvende sig til formanden.


- Grenaffald kan afleveres til Sankt Hans bålet fra den 9. juni - 23. juni 2022.

- Foreningen har 50 års jubilæum i september 2022. Bestyrelsen forventer at markere jubilæet i 

forbindelse med med generalforsamlingen 2023.


Generalforsamlingen vil gerne om bestyrelsen vil drøfte, om der er muligheder for at Kirlkestien 
bliver mere tydeligt markeret.


Beretningen blev godkendt.


3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år samt budget 
for det kommende år 
Kasserer Marie Staal gennemgik regnskabet for det forgangne år og budgettet for det kommende 
år blev gennemgået. Regnskabet for det forgangne år  og budgettet for det kommende år kan 
findes på foreningens hjemmeside. 


Regnskabet for det forgangne år blev godkendt.


4. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent, idet bestyrelsen dog gør opmærksom på, at der er store 
prisstigninger på grus, hvilket kan betyde forslag om kontingentforhøjelse ved næste års 
generalforsamling.


Forslaget om uændret kontingent godkendt


5. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag


6. Valg af formand 
Henrik Andersen modtager genvalg.

Henrik Andersen blev valgt som formand




7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Bestyrelsesmedlemmerne Jørn Henriksen og Erik Schultz er på valg.

Begge modtager genvalg.

Jørn Henriksen og Erik Schultz valgt for en ny to-årig periode


8. Valg af suppleanter 
Arne Madsen og Hanne Kjær Jørgensen modtager genvalg

Begge blev valgt


9. Valg af revisorer 
Kirsten Kaltoft og Mogens Jørgensen modtager genvalg

Begge blev valgt.


10. Valg af revisorsuppleanter 
Kristian Kristensen og Thomas Laursen modtager genvalg

Begge blev valgt.


11. Eventuelt 
Vejenes beskaffenhed blev drøftet. Specielt med hensyn til om vandet kan komme væk fra vejene. 
Bestyrelsen drøfter det med entreprenøren.


Referent:

Jørn Henriksen
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